

JOHN JAFFRAY

John passed away in South Africa on 19 February 2006. Friends and colleagues will remember not only for his contributions to the work of the Centre but also his sense of humour.

John worked with the Programme on Innovation Systems Management (PRISM) and the Small, Medium, and Micro-Enterprise Innovation and Technology (SMMEIT) programme initiative for the Centre's now-closed Regional Office for Southern Africa in Johannesburg until November 1997, when he retired, choosing to remain in South Africa.

John est décédé en Afrique du Sud le 19 février dernier. Ses amis et collègues se souviendront de lui non seulement pour sa contribution au Centre, mais également pour son sens de l'humour.

John a travaillé pour le Programme Gestion des systèmes d'innovation, et le Programme petites, moyennes et micro-entreprises: innovations et technologie (PMME, innovations et technologies). Jusqu'à sa retraite, en 1997, il a exercé ses responsabilités dans l'ancien bureau régional du CRDI pour l'Afrique du sud, à Johannesburg, où il a ensuite choisi de s'établir.